
 

 
 
Sammanfattning 
 
Den 7-8 september hade SDU styrelsemöte på SDU:s kontor i Stockholm. Här 
nedan följer en kort sammanfattning om vad som diskuterades och 
beslutades. Några punkter är borttagna, som t.ex. personalfrågor,  av 
sekretesskäl. Vi hoppas ni får en trevlig läsning och framför allt hoppas vi att ni 
får mer inblick i vårt arbete inom SDU. 
 
 

• Bonussystemet – bidrag till Ungdomsklubbar. Utbetalning kommer 
under hösten att ske till fyra ungdomsklubbar: Ungdomsföreningen, 
Kungsängsliljan, Ungdomsföreningen Viljan, Stockholms Dövas 
Ungdomsråd och Örebros Dövas Ungdomsklubb. 

 
• SDUs Intressepolitiska program är snart klart och läggs materialet ut på 

SDU:s hemsida. Därefter skickas inom kort till tryckeriet. 
 

• Styrelsen och kansliet arbetar tillsammans med motionerna från 
förbundsstämman. Elisabeth Hagberg tar under hösten över Ida 
Karlssons uppgifter då Ida är tjänsteledig.  

 
• Henrik Sundqvist och Kristofer Carlsson har börjat jobba med en Krisplan 

för SDU. Ett utkast ska vara klart till nästa styrelsemöte i november. 
 

• Kontakt kommer att tas med ÖDU och DFÖ om drogproblemen i 
Örebro. Ansvarig i styrelsen är Henrik Sundqvist.  

 
• En ny Fältstudie om RGD och RGH har påbörjats. Maria Norberg och 

Gabriella Yström är anställda i projektet.  
 

• Styrelsen har beslutat att det inte blir någon gemensam 
konferensanläggning med UH i samband med stämman 2008. Orsaken 
är tidsbrist i planeringen. Kontakt kommer dock att tas med UH inför 
stämman år 2009. Kansliet fortsätter leta efter en lämplig 
konferensanläggning för år 2008.  

 
• Medlemsantalet hos SDU har minskat ganska kraftigt. Sven-Emil 

Karmgård, Henrik Sundqvist samt en tjänsteman från kansliet har den 
19 september möte i Örebro om medlemshanteringen.  

 
• Kansliet ska undersöka ekonomiska medel från bl. a Kulturrådet 

gällande ett arkivprojekt med syfte att förvara protokoll och dokument 
i digital form.  

 
• SDU har fått in två namnförslag till ”motsvarande Utmärkelse”. Styrelsen 

har beslutat att ta SDUR:s namnförslag: ”Handbojor”. 
 
 

  

Styrelsemöte den 7-8 september 2007 
 



 

 
• Henrik Sundqvist, Kristofer Carlsson, Matilda Bergman och Petra 

Örlegård representerar SDU under Dövas dag i Vänersborg den 21-23 
september. 

 
• Magdalena Kintopf och Sven-Emil Karmgård deltar på European Union 

for Deaf Youth EUDY:s –generalförsamling i Zürich, Schweiz den 20-23 
september. 

 
• Sven-Emil Karmgård och Henrik Sundqvist deltar på Dövas Nordiska 

Ungdomsråd i Danmark den 25-28 oktober. 
 

• En sammanställning av utvärderingarna från sommarens 
lägerverksamhet är klar och visar på att lägrena var lyckade. Eftersom 
lägerverksamheten går under "fritid" är detta lågprioriterat av 
tolkcentralerna och det finns risk att lägrena ställs in pga tolkbrist, vilket 
drabbar döva barn och ungdomar. Ett brev kommer att skickas till 
samtliga tolkcentraler gällande tolksituationen i samband med 
lägerverksamheten.  

 
• Muntliga rapporter om ungdomsklubbar. Unga Viljor är vilande. 

Kristofer Carlsson blir kontaktperson för UF Viljan och Magdalena 
Kintopf blir kontaktperson för GTU - Göteborgs Teckenspråkiga 
Ungdomar 

 
• Elisabeth Hagberg från SDU har tillsammans med UH gjort ett 

studiebesök på SVT Undertext 3/9-2007. Kristofer Carlsson och Elisabeth 
Hagberg har deltagit i SVT workshop 6/9-2007 

 
• Följande möten kommer att representeras av SDU:  

 
o ÖDU 40 årsjubileum. 14/9-2007 
o Brukarrådet FÖC bildtelefoni, Tolkcentralen 26/9-2007, Örebro 
o DHB:s tema/ gymnasiekonferens 12-13/10-2007, Örebro 
o SPM dagarna, 30-31/10-2007, Örebro 
o LSU rep.möte, 17/11-2007, Stockholm 
o Kulturdagar på Åland 15-18/5-2008 
o Flexitext (mobilt & internetbaserad texttelefoni)Referensmöte i 

Kista 3/10-2007, Kista, Stockholm 
 
Här avslutar vi vår korta sammanfattning av styrelseprotokollet. Ni är mer än 
välkomna att kontakta oss på SDU om ni har några funderingar eller idéer ni vill 
diskutera. 
 
 
Trevlig höst önskar vi alla från styrelsen och kansliet! 
 
 
 


